

Call for Submission

You are cordially invited to submit proposals for paper presentations, poster sessions, workshops, and symposia for the conference to be held at The Education University of Hong Kong, Hong Kong from 30 November to 2 December 2017. Direct to submission, please [click here](#).

The main theme of the conference is “**Innovation, Reform and Education Change in a Contemporary World**”. With emerging systemic educational challenges in a contemporary world, the region has been undergoing education reforms, supported by theoretical, practical and methodological approaches and instruments, for improving sustainable development in education, so that we can stay competent under keen competition in the international arena. In this respect, the conference aims to give education practitioners, researchers and policy-makers throughout the globe an invaluable platform for interesting and stimulating discussions and exchange of research-based knowledge, so as to stay vibrant and work strategically for the promotion of innovation, reform and education change in the new era.

We sincerely hope that you could take part in this event, and to share your innovations, experiences, cutting-edge findings, best practices and visions of education reforms.

Sub-themes:

- Early Childhood Education
- Primary School Education
- Secondary School Education
- Higher and Teacher Education
- Special Education Needs
- Curriculum, Instruction, Assessment and Policy
- Language and Literacy
- Education Leadership and Management
- Science, Environmental and Technology
- Social Science Education

Submission Guidelines:

Papers that address any aspect of education under the above broadly defined themes are invited. We invite proposals for paper presentations, poster sessions, workshops, and symposiums. For more details, please visit the [conference website](#).

Important Dates

Events	Date
Call for Submission	Mid Jan 2017
Deadline of Abstract Submission	31 Mar 2017
Notice of Acceptance	1 Jun 2017
Early Bird Registration	1 Jun – 31 Jul 2017
Regular Registration	1 Aug – 30 Sep 2017
WERA Focal Meeting & HKERA International Conference 2017	30 Nov – 2 Dec 2017

Contact Us:

Website: https://www.eduhk.hk/wera_hkera2017/

Email: werahkera2017@eduhk.hk

We look forward to meeting you at the conference.

Conference Secretariat,
HKERA International Conference 2017

Co-organisers



論文投稿

我們誠意邀請您提交論文摘要，發表方式包括簡報、海報、工作坊或座談會，並參加於 2017 年 11 月 30 日至 12 月 2 日在香港教育大學舉行的研討會。詳情請[按此](#)。

研討會的主題為「當代世界的創新、改革與教育變革」。面對新興教育體系帶來的挑戰，世界各地的教育制度在理論、實踐及教學方法和工具的支持下，進行連串改革，以保持國際上的競爭力，旨在促進教育的系統改革與持續發展。故此，舉辦 HKERA 2017 的目的是希望提供一個平台，供各地的教育工作者、研究人員及決策者分享並討論以研究為基礎的知識，促進教育界的互動和戰略性工作，實現新紀元的創新、改革與教育變革，從而創造新機遇。

我們誠意邀請您參與這個國際研討會，以及分享您對教育改革的想法、經驗、研究發現、實踐及願景。

副題：

- 幼兒教育
- 小學教育
- 中學教育
- 高等及教師教育
- 特殊教育需要
- 課程、教學、評估及政策
- 語文及讀寫能力
- 教育領導與管理
- 科學、環境與科技
- 社會科學教育

摘要提交指引：

歡迎提交任何上述題材的論文摘要，發表方式包括簡報、海報、工作坊或座談會。請瀏覽本研討會網站獲取更多資訊。

重要日期：

事項	日期
論文投稿	2017 年 1 月中旬
摘要提交截止日期	2017 年 3 月 31 日
發出接受通知	2017 年 6 月 1 日
提早註冊截止日期	2017 年 6 月 1 日至 7 月 31 日
一般註冊截止日期	2017 年 8 月 1 日至 9 月 30 日
HKERA 2017	2017 年 11 月 30 日至 12 月 2 日

聯絡我們：

網站：https://www.eduhk.hk/wera_hkera2017/

電郵：werahkera2017@eduhk.hk

我們期待您的蒞臨。

香港教育研究學會國際研討會 2017 秘書處謹啟

Co-organisers

